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 מנחה -61:88 

 מנחה ליד בית רוף - 61:68

 בצאת השבת ערבית 

 כיתה ב' כיתה א' חצב אירוס

 יוסף שש הדר צימרינג כרם זיו מיה בן יצחק

 כיתה ו' כיתה ה' כיתה ד' כיתה ג'

 יובל כץ ליבי קיציס נועם סקייסט המיה צביאל 

ה לְדָׂ דוֹת / זֶׁ ל שָׂ רְכֹּם שֶׁ  כַּ

י תּוֹהִים  הֲגִיגַּ

עוֹת ן מִלִים רָׂ ה וְאוֹתָׂ תָּׂ ה אַּ כָׂ  אֵיכָׂ

יִים בְאוֹתוֹ דוֹר.  חַּ

ת  יְדִיד אֱמֶׁ

ן ם מִגַּ דֶׁ הּ מִקֶׁ אָׂ תוֹ מוֹצָׂ נִשְמָׂ ן-שֶׁ  עֵדֶׁ

בוֹר מִים לַּ  הֵבֵאתָׂ בְשָׂ

ת רוּחִי שִיב אֶׁ  לְהָׂ

קְתִּי עַּ ר צָׂ אֲשֶׁ  כַּ

שְכוּ עֵינֵי ר חָׂ אֲשֶׁ  כַּ

אתָׂ אוֹתִי צָׂ  אֵיךְ מָׂ

חוֹמוֹת ע הַּ בַּ  מֵאֲחוֹרֵי שֶׁ

בִי ת שֶׁ לֶׁ אִוֶּׁ ה הָׂ נְתָׂ בַּ   שֶׁ

י נַּ חְתָּׂ לְפָׂ תַּ  אֵיךְ פָׂ

חִים צָׂ יךָ הַּ רֶׁ עָׂ  שֶׁ

ק דַּ ס הַּ פַּ ת הַּ ה אֶׁ רְאֶׁ אֶׁ  כְדֵי שֶׁ

ע גַּ  וְאֵרָׂ

בוֹרֵא עֲשֵי הַּ ה נִפְלְאוּ מַּ חוּש מַּ   כִי אָׂ

זְהִיר מַּ פְיְךָ הַּ ל יָׂ ה אֲנִי אֶׁ בִיטָׂ  מַּ

ע שַּ ר יֶׁ ל חֹּסֶׁ נִים שֶׁ ה סִימָׂ  וְרוֹאָׂ

ת רֶׁ כוֹתֶׁ עֲלֵי הַּ   בַּ

פוֹן  ט עִלָׂ   -כִמְעַּ

עִיר זָׂ  יְדִידִי הַּ

בִים. חֲמִים רַּ  שְנֵינוּ זְקוּקִים לְרַּ
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 הודעות

 רכבים |קלמן יעיר      

בזמן האחרון אין הקפדה מספקת על החזרת רכבים 

נקיים לאחר השימוש בהם. דבר נוסף הוא שאנשים 

שרשום להם רכב בבוקר לוקחים את הרכב כבר בערב, 

מה שלא מאפשר לי לעבור על הרכב ולראות מה מצבו 

ל  כ ת  ב ו ט ל ם  י ל ל כ ה ל  ע ו  ד י פ ק ה א  נ  . ר ק ו ב ב

                 המשתמשים.

 

 יריב קרין  | משולחן מנהל הקהילה

אנחנו נמצאים בתקופה של אי ודאות. לצד   –  קורונה 

מבצע ההתחסנות יש עלייה גדולה בתחלואה ויכול מאד 

להיות שנחזור בקרוב לתקופה של הגבלות עד כדי סגר. 

 ראו למטה דגשים מטעם צוות חירום קורונה.

ת   –בית לחיים   יו פעילו של  . שבת מרגשת  וואו

קהילתיות שמכוונת כולן לבחינת האפשרות להקים 

בית לחיים לאנשים עם צרכים מיוחדים במעלה גלבוע. 

הדרך עוד ארוכה וכמובן שיש להבהיר את כל הפרטים 

על מנת לאפשר את תמיכת הקהילה במפעל החשוב. 

 יישר כח לצוות המוביל בראשות גלית כרם וכרמית דגן.

כל הרכבי הועדות שהובאו לאישור   –ועדות קהילה  

. בהצלחה %09בהצבעה דיגיטלית אושרו ברוב של מעל  

 לכולם.

הנהלת קהילה החלה   –   6668תוכנית ותקציב קהילה  

בדיונים להכנת התוכנית והתקציב לשנה הקרובה. 

לאתגר ההתמודדות עם הקורונה נוסף אתגר תקציבי 

 לא פשוט. ראו פירוט בפרוטוקול המצורף.

 שבת שלום

 

  –רואים את האור אבל אנחנו עדיין במנהרה

 תזכורת והמלצות לתקופה הקרובה |

 יריב בשם צוות חירום קורונה 

אנחנו נמצאים בתקופה מורכבת. מצד אחד השבוע 

החל מבצע ההתחסנות נגד הקורונה וזו בהחלט בשורה 

משמחת. מצד שני יש בכל הארץ וגם באזור )ראו 

שקופית מצורפת( ואצלינו כאן במעלה גלבוע עלייה 

בתחלואה ובעקבות כך גם במספר המבודדים. נכון 

לכתיבת שורות אלו יש במעלה גלבוע שני חולים 

מבודדים. ככל הנראה נהיה בתקופת   81-מאומתים ו 

 המעבר הזו עוד מספר חודשים.

 חשוב לנו להדגיש מספר דברים חשובים :

חשוב   –א. הקפדה על הכללים לצמצום ההדבקה  

להמשיך להקפיד על עטיית מסיכה במרחב הציבורי, על 

מרחק של שני מטר, על היגיינה אישית ועל כללי 

 

 

במבנה סגור   80ההתקהלות המתעדכנים )נכון להיום עד  

 בחוץ(. 00ועד 

חשוב לנו   –ב. עדכון במקרה של כניסה לבידוד או הידבקות  

לשמר את רמת העדכון הגבוהה שמאפיינת את מעלה 

גלבוע. זה מאפשר לנו לצמצם את מעגל ההדבקות ונותן לנו 

 אפשרות ללוות ולסייע למי שנצרך.

פרסום שמות המבודדים והחולים   –ג. פרסום לציבור  

בקורונה נעשה אך ורק באישור של המבודד והחולה. חשוב 

לנו לפרסם כדי לחזק את תחושת הבטחון והערבות 

 ההדדית בקהילה.  

במקרה של כניסה לבידוד עקב בדיקת קרונה בגלל 

האם לחכות לתוצאת הבדיקה ואז   –תסמינים יש דילמה  

לפיה להחליט על הפרסום או לפרסם מיידית. אנחנו 

משתפים את המבודד במקרה כזה בדילמה וההחלטה 

 הסופית היא שלו.

כאשר מישהו מבני המשפחה מבצע   –ד. מירווח בטחון  

בדיקת קורונה הוא מחוייב להיכנס לבידוד עד קבלת 

התוצאות. יתרה מכך עליו לשמור על בידוד גם מבני 

משפחתו. שאר בני המשפחה לכאורה אינם מחוייבים 

בבידוד. ההגיון הפשוט אומר שכדאי שהם יישארו בבית עד 

לקבלת תוצאות הבדיקה וזאת על מנת למנוע המשך 

הדבקה במקרה שהתוצאות של הנבדק חיוביות. נדגיש כי 

 02זמן קבלת התשובות לבדיקות התקצר מאד )לרוב עד  

 שעות(.

כחלק מהסיוע במניעת המשך ההדבקה   –ה. בדיקות  

מומלץ לכל מי שנחשף לחולה מאומת או שיש לו חשש 

בעקבות תסמינים לבצע בדיקה. בייחוד היום כאשר 

התשובות מגיעות מהר המחיר נמוך לעומת התועלת 

 שבידיעה.

כל מי שמבקש להיבדק לקורונה, רשאי להיבדק במתחמי 

 -הבדיקות )"היבדק וסע" או מתחם רגלי( של פיקוד העורף  

 -* ובקופות החולים  1808ללא הפניה בתיאום תור בטלפון  

באמצעות הפניה אותה ניתן לקבל דרך המוקד הטלפוני של 

 הקופה )אין צורך בתור לרופא(.

קישור לאתר ובו מיקומים מעודכנים של מיתחמי היבדק 

 וסע :

https://www.oref.org.il/80605-87827-he/Pakar.aspx 

תקופת הבידוד קוצרה   -ו. תזכורת לגבי משך הבידוד  

בדיקות שליליות לנגיף   0ימים בכפוף ל    80  -לאחרונה ל 

 %-קורונה. הראשונה עם הכניסה לבידוד והשניה ביום ה  

ממועד החשיפה. הפער המינימלי בין הבדיקה הראשונה 

שעות. ללא בדיקות תקופת   02לבדיקה השניה יהיה לפחות  

 ימים. 82הבידוד נותרה 

עמידה בשמירה והקפדה על הנחיות אלו, תסייע לקהילה 

 לצמצם הדבקה ולהמשיך בשגרה ככל הניתן.



 202062/פרוטוקול ישיבת ועד הנהלה מס' 

מתיישבי מעלה גלבוע אגודה :  שם האגודה

 להתיישבות קהילתית 

  00.80.0000:  תאריך הישיבה

 6:  מספר חברי ועד הנהלה

: יצחק ריבלין יו"ר,  שמות המשתתפים בישיבה

מורן מילוא, אילת צביאל, יאיר גרינבוים, משה כץ, 

 מוריה עדן, צדוק ליפשיץ

יריב קרין מנהל קהילה, דובי מילר יו"ר  מוזמנים:

 קיבוץ, שוקי קרביץ מזכיר קיבוץ

 סדר היום של הישיבה:

 אישור פרוטוקול

 0008תוכנית ותקציב 

 ניהול קהילה

 החלטות:

 : אישור פרוטוקול ישיבה קודמת  8סעיף מספר 

 החלטה : אושר

 הוטל לביצוע על ידי : יריב 

 0008: תוכנית ותקציב   6סעיף מספר 

 החלטה :  

 :הנחות עבודה

אנחנו בעידן קורונה שמשפיע על סדרי עדיפויות, 

אורח חיים וקשב ניהולי וציבורי.  קושי 

 .0008לחזות כיצד תיראה שנת 

עם חוסר בהירות  0000אנחנו מסיימים את שנת 

תקציבית וגירעון כתוצאה מהוצאות לא 

צפויות )חינוך, שינויים בהשתתפות המדינה 

 0008שישפיעו על תקציב  –בתקציבי דת( 

ועל גביית המס. יעד מרכזי הוא חזרה 

 לתקציב מאוזן ונשלט.

חלק מהנושאים המרכזיים בתכנית העבודה של 

לא טופלו. נדרש לבחון היטב האם הם  0000

רלוונטיים והאם ניתן/צריך לטפל בהם 

 בשנה הבאה.

בחודשים הקרובים נעסוק בהחלפת מנהל 

דבר שידרוש קשב וזמן של  –הקהילה 

 ההנהלה כולה. 

חשוב להציג תכנית עבודה ברורה  –בתוך כל זה 

ולאשר את התכנית  –ומובנת לציבור 

 בתהליך ציבורי סדור ומשתף.

. 

  – תקציב

 ₪.  800,000 -מסתיימת בגרעון של כ 0000שנת 

 התנועות הגדולות בשנה זו הן: 

בחינוך הבלתי פורמלי ₪  800,000-. גרעון של כ8

בעקבות ההחלטות של ההנהלה לא לגבות 

תשלומים מההורים בחודשים ספטמבר עד נובמבר 

ובמקביל המשך העסקת כל המדריכים בחודש 

ספטמבר ומדריכי הנוער בחודשים אוקטובר 

 ונובמבר.

 -. מענק למעסיק בגין החזרה מחל"ת בסך של כ0

60,000 .₪ 

תימשך המגמה של צמצום השתתפות  0008בשנת 

 בית כנסת ומקווה.  –המדינה בתקציבי דת 

על ₪.  50,000 -גרעונית בכ 0008כרגע התוכנית לשנת 

מנת להתאים את התקציב להנחות היסוד יש לבצע 

תוכן תכנית ₪.  10,000 -התייעלות בתכנון בכ

ותקציב שנתי  לאישור הציבור הכוללת התייעלות. 

התכנית תיבחן באמצע השנה ובמידת הצורך 

יבוצעו התאמות. התכנית והתקציב יאושרו 

 ציבורית עד לסוף חודש ינואר.

יש לקבל בחודשים הקרובים החלטות  – בריכה

 בנושאים הבאים: 

קבלת אחריות הפעלה של הבריכה על ידי 

הקהילה. בשנתיים החולפות הקהילה 

קבעה את רמת השירות וגובה התשלום 

 אבל הניהול בפועל התבצע דרך הקיבוץ. 

 סוגיית בריכה ומשפחה.

מתכונת הפעלה דרך מיסי הקהילה או מעבר 

 למנויים. 

 הוטל לביצוע על ידי : יריב 

 : מנהל קהילה  1סעיף מספר 

החלטה : מינוי מנהל הקהילה יאושר בקלפי על ידי חברי 

 הקהילה לאחר מפגש עם אסיפת הקהילה.

 הוטל לביצוע על ידי : יצחק

 

 



 בשדה התכנון | אריאל שלו  

עברו הרבה חודשים מאז העדכון האחרון. הקורונה 
האטה במידה מסוימת ביצוע תוכניות במרחב, אך ברמה 
התכנונית הוועדה המשיכה לפעול במרץ, במפגשי זום, 
לקידום פרויקטים. סוף השנה הקלנדרית הגיע, וננסה 

 לסכם מעט את הנעשה.   

יוסי עדן. ברוך  –ראשית, הצטרף אלינו חבר חדש לוועדה 
 הבא ובהצלחה!

מגרשי שכונת הכרם ושכונת האירוס  -מבחינת פני השטח
ממשיכים להתמלא ומשפחות ממשיכות להגיש תוכניות 
ולהתקדם לבניית בתיהן. בספטמבר יצא לדרך פיתוח 
הרחוב הבא של שכונת הכרם, ומשפחות ממשיכות 
להירשם ומתחילות גם הן בתכנון. בנוסף אחרי עיכוב 

חזר לעבוד בחודש האחרון על   85מנהלתי, קבלן כביש  
השלמות אחרונות של שבילים, תשתית תאורה וגינון 
וכד' לפי תוכנית, ועתיד לסיים בחודש הקרוב את 

 הפרויקט. 

פרויקט קטן אך מרגש במיוחד מבחינתנו יצא לדרך 
קטע שביל מחבר מחנה ישן   –ובוצע לפני מספר שבועות  

בנימיני. זהו -עד צומת בית דגן, באיזור משפחת כרמי 
מקטע קטן אך מהותי מאוד מבחינת חיבור היישוב, 
שאנו מייחלים לו כבר שנים, ואנו שמחים מאוד שזה סוף 
סוף יצא לביצוע. כעת יש גישה בטיחותית ומישורית לכל 
רוחב היישוב מבית משפחת דרור עד תחנת האוטובוס, 
ואל הדרך מתנקזים חיבורים אופקיים לכל האורך 
משאר האזורים בזכות שבילים שהוקמו או חודשו 
בשנים האחרונות. אנו משוכנעים שזהו מהלך שישפר 
משמעותית את תנועת הולכי הרגל והרוכבים ומודים 

 לכל הנוגעים בדבר. 

כפי שעדכנו, המועצה העניקה לנו תקציב משמעותי מאוד 
 –שאיפשר לנו להוציא לדרך תכנון חדש ליישוב )תב"ע  

תכנית בניין ערים(. בחודשים האחרונים אנחנו עמלים 
יחד עם ארנה ונציגים אחרים מההנהלה והמועצה על 
קידום תוכנית כוללנית והכנת התשתית לחידוש התב"ע. 
שאלות רבות ממשיכות לצוף בזמן תהליך התכנון ואנו 
ממשיכים ללמוד ולהתאים את עצמנו. כאשר יגיעו 
תוצרים ולאחר עיבוד כל הנתונים ע"י הוועדה, נשתף את 
הציבור לקבלת הארות נוספות. תוכניות אלו משתלבות 
עם תהליך תכנון המחנה הישן שהחל לפני שנה ואנחנו 
מרגישים את התנופה התכנונית ממנה נוכל לגזור תכניות 

זהו בהחלט המהלך -נקודתיות ולקדם את היישוב  
 התכנוני המשמעותי ביותר שנעסוק בו בזמן הקרוב.

מעבר לכך אנחנו ממשיכים לעסוק בעניינים שוטפים, 
ובבחינת פרויקטים נוספים, ממתינים לתשובות מכמה 

 על הכול נמשיך ונעדכן.  –מכרזים מעניינים 

סקירה ועדכונים מצוות נראות תצא בנפרד בשבועות 
 הקרובים.

מזמינים את המעוניינים להעיר ולהאיר אליי או לכל 
אחד מחברי הצוות: נרית זליגר, נעה ביגמן, הלל 
רובינשטיין, דורון בירנבוים, מיכאל קרני, ירון שושנה, 

 שגיא זיו, יוסף לברן ויוסי עדן.

דווקא בימים אלו אנו רואים חשיבות בהמשך הפעילות 
 לקראת ימים יציבים יותר במהרה! –והצמיחה 

 מיומנה של כובסת שמסיימת את עבודתה |חגית אייל

 "סוף זה תמיד התחלה חדשה"

 "דלת נסגרת ודלת נפתחת"

כולנו מכירים את הפתגמים האלו, אבל כשמגיעה השעה 

 לסיים, זה קשה מאד. 

בכל זאת תקופה ארוכה במקום העבודה שהתחלתי אותו 

 ואני גם סוגרת אותו. 

כשהחלטתי לסיים את עבודתי במכבסה ולצאת לפנסיה, זה 

 בכי, עצב ופרפורי בטן. -היה מלווה בהרבה רגשות

א. כי זה גם סגירת ענף בקיבוץ )הישן(, שאמנם לא 

הרבה השתמשו בו, אבל התגובה של כולם הייתה 

 הלם, או כמה חבל...

 ב. יציאה לדרך חדשה, במיוחד בתקופת הקורונה.

 עכשיו יש רק מקום לנוסטלגיה...

אמנם הירו סיפר קצת על ההיסטוריה הרחוקה של 

 המכבסה ואני אמשיך אותה, בכל המקומות שהיא שכנה. 

לאחר בית אלפא, החלטנו שתהיה לנו מכבסה על ההר. 

פינינו בניין מבתי ההיאחזות שישב היכן שהשכונה 

הקיבוצית נמצאת, ועשינו ממנו מכבסה ומחסן בגדים. היה 

לנו גם חדר קיטור למעלה ששימש את המכבסה. מה שהיה 

 קשה שם זה לעלות כל יום למעלה, אפילו בחודש התשיעי. 

גם התקלות הרבות בקיטור, אז צריך לחפש את האיש 

 קיטור ועד שהוא מגיע הכביסה מחכה ונערמת. 

אחר כך עברנו לבניין של הבית מדרש של הישיבה, כי חדר 

אוכל עבר למשכנו החדש היכן שהוא נמצא היום. שם 

הייתה מכבסה ומחסן בגדים, מתפרה בניהולה של נעמי ד. 

וחנות בגדים בניהולה של מאירה ל.. כשתיכננו להקים את 

הישיבה הסכמתי להתפנות למקום הנוכחי של המכבסה 

)שהיה פעם חדר קיטור(, לטובת הישיבה שראיתי בה 

 פוטנציאל. 

חדר הקיטור הפך למכבסה, היה שם מים רכים, גז וחשמל, 

מה שהייתי צריכה... לא שמחתי מהבניין עצמו, שנראה 

עדיין כמו חדר קיטור וצריך לעבור מתיחת פנים רצינית. 

אבל זה מה שהיה, השתדלתי להתמקצע, לתת שירות טוב 

 ולעבוד שם עד הפנסיה. 

אז אסיים בכך שאומר תודה ענקית לכל מי שפירגן לי ועודד 

כל השנים, שתמיד ידע להגיד תודה, גם אם היו חריקות 

 לפעמים. 

 נתראה על השבילים, 

 באהבה, חגית. 

 

 



ועדת רווחה| מיכל אפרים -סיכום הסקר השלישי   

 קהילה יקרה,

בשבועות האחרונים התבצע סקר טלפוני שלישי שהקיף 

 את כל הקהילה.

הפעם אפשרנו למשפחות להשיב בכתב או להודיע קודם 

 109  -לסקר כי הן מוותרות על השיתוף. שמחנו ש 

מהמשפחות בחרו לשתף אותנו בתחושותיהן ובמצבן, 

 ואף ציינו את חשיבות קיומו.

לאחר יציאה מסגר שני ולקראת הגבלות נוספות, היה 

מעודד לשמוע שבסך הכל מצב המשפחות השתפר 

לעומת הסקרים הקודמים. אפשר לתאר באופן כללי 

שקיימת הסתגלות לשגרה החדשה, לשינויים התכופים 

בהגבלות ולחוסר הודאות. על אף שעדיין קיימים 

קשיים מסוגים שונים, ניתן לומר כי לאחר תקופה 

ארוכה של מספר חודשים למדנו להסתדר עם המצב 

 החדש והתחושות יותר רגועות.  

גם מבחינה כלכלית, המצב התייצב ובחלק מהמשפחות 

ניתן לייחס זאת הן לכך שהילדים  אף השתפר. 

במסגרות חינוך יציבות פחות או יותר, וכן לסיומן של 

ת  י צ מח ן  ו ש רא ר ה ק בס ש וד  בע ת חל"ת.  ופו תק

מהמשפחות נפגעו בצורה זו או אחרת, ובסקר השני 

מהמשפחות   109  –שליש ציינו פגיעה, כעת ירדנו עוד  

ציינו שנפגעו בדרך זו או אחרת. מרבית המשפחות 

שנפגעו מסתדרות עם הכנסות קבועות נמוכות יותר, 

ועדיין קיימות משפחות בודדות שמצבן מצריך סיוע. 

נשמח להמשיך ולקבל תרומות )דרך הנהלת חשבונות, 

 או בפניה לרב בני או אלי(.

במהלך הסקר התקבלו תגובות המבקשות שוב להקפיד 

על ביצוע ההנחיות, מניעת התקהלויות, שמירת מרחק 

ועטיית מסכה בכל מקום במרחב הציבורי. חלק 

מהמשפחות ציינו שאינן מרגישות בטוחות מאחר שאין 

הקפדה מספקת על ההנחיות וביקשו דיון ציבורי 

בנושא. עלו הצעות לקיום שעות פתיחה נפרדות של 

 .מקומות ציבוריים או תערוכות לאנשים בסיכון

 -ברצוני להודות לחברי הקהילה שסייעו בביצוע הסקר  

אביאל הטב, פירחית ריבלין, שרון שמעון, אלעד 

חמיאל, מוריה כץ, לני קפלן, ארל'ה לב, אסתר 

אלכסנדר, הילה קורסיה, יונית גרוס קולה, עומרי כרמי 

 וצדוק ליפשיץ.

אני שבה ומזכירה כי ככל שמשפחה זקוקה לעזרה 

כספית, נפשית או אחרת, ניתן לפנות לאחד מחברי 

הועדה. אנו כאן בשבילכם, ונשתדל כמובן לסייע ככל 

יכולתנו. חברי הועדה לאחר ריענון השורות הם אביאל 

הטב, אלעד חמיאל, אסתר אלכסנדר, הילה קורסיה, 

 מוריה כץ, צדוק ליפשיץ ושרון שמעון. 

 תבור-משדה החינוך| חנה כהן            

השבוע שני אירועים גדולים סחפו אותנו לתוכם והדהדו 

 .רקמה אנושית אחת חיה -ביתר שאת כי כולנו כאן ביחד

ביום שני בבוקר קמנו אלי הידיעה הקשה על אסתר       

 .הורגן שיצאה לריצה ספורטיבית בנוף ישובה ולא חזרה

האירוע עורר בכולנו המון רגשות וביניהם הבנה שאנחנו 

רוצים לרוץ לזכרה, לרוץ עם דגל ביד לקומם את רוח 

 .השייכות והליבה של יהודים בארץ ישראל

נאספו נוער וקהילה, הצעיר בחבורה היה דודי לב סקייסט    

 .חודשים( ומנגד צדוק ליפשיץ תחם את הרוח הצעירה 1) 

הריצה הייתה שקטה ומרגשת, בכביש הפנימי. היה 

 .בשותפות הזאת עוצמה רכה של יחד, אנחנו כאן

 .ביום שלישי קיימנו מפגש חוצה ארץ לוכד מופתי שמים      

 .כמעט לכל שכבות הגיל השונות

נפגשנו עם שקיעה ולמדנו על הכוכבים, המרחקים, התצורה, 

 .המהירות ותוך כדי שיחקנו, נהנינו ולמדנו

 .תבור, אבי לביא וישעי צביאל-תודה לאחיה כהן

 .על הנכונות והעשייה מאירת הפנים

ילדים ונוער השתתפו במאורע הייחודי של ממשק כוכב  10-כ

 .צדק ושבתאי

בגזרת הנוער קיימנו לימוד תלמודי על ישראל , 

 .והכלדאים  המזלות

 .שנה( 60כבר רשמנו ביומן גם את המפגש הבא עמם... )בעוד 

 -קולות של סגר נשמעים     

אבל אל דאגה צוות יוזמות חינוך והחינוך הבלתי פורמלי 

 .כבר יושבות ובודקות נתיבים

  !שבת שלום

 

ארבע שנים חלפו מאז יזמה הילה קאופמן את מירוץ הלפיד 

 .לזכרו של מורדי, שיום הולדתו חל בנר חמישי של חנוכה

כל שנה אנו מתרגשים לראות יותר ויותר ילדים שמשתתפים 

 .במירוץ ותוך כך לומדים על חייו של מורדי ז"ל

השנה, על אף הקורונה, צוות המירוץ עבדו קשה והצליחו 

לקיים את המירוץ בקפסולות שכבתיות ואנחנו, המשפחה, 

זכינו לספר על מורדי ועל פועלו בחו"ל, בבני עקיבא ובמעלה 

 .גלבוע

תודה מקרב לב לנוער היקר )בהובלת חנה ואביעד?( שרצו, 

 .ליוו והפעילו את הקבוצות בתחנות השונות

תודה לכל מי שטרח להצלחת המפעל המרגש הזה, גם 

 .מאחורי הקלעים

למורדי היה חשוב להפיץ יהדות לכל עם ישראל. אנו תקווה 

שאור לפיד זה יהל על כולנו ושנצליח גם אנו להראות לאחינו 

 .שהיהדות היא של כולנו

  בהערכה ליני, ומשפחות שטיין, ספקטור ולוי

 



 

 לזכרו של יצחק )דוכי( דיואר          

שעבר, לאחר הדלקת נר שמיני של חנוכה הלך ‘  ביום ה 

לעולמו יצחק דיאור הידוע בכינויו דוכי. דוכי היה חבר 

ותיק בקיבוץ עין צורים ומעמודי התווך שלו במלאו 

תפקידים רבים בהנהגה הכלכלית והחברתית של 

הקיבוץ. אנחנו, ותיקי מעלה גלבוע הכרנוהו בשנת 

תשל"ד כשהקיבוץ הצעיר היה נתון במשבר קשה ועמד 

על סף פירוק. דוכי כיהן אז כרכז מחלקת החברה 

ב"קיבוץ הדתי" והיה הרוח החיה בגיבוש תכנית 

שהביאה להעלאת מעלה גלבוע על דרך חדשה. זכורה 

לחבריי מגרעין "יחדיו" ולי פגישה לילית בירושלים 

כשהיינו עדיין במדים כמעוכבי שחרור בשל מלחמת 

יוה"כ. דוכי ז"ל שכנע רבים מאתנו להקפיא תוכניות 

של משוחררי צבא ולהצטרף לקבוצה שכללה גם חברים 

מגרעין "נחשון",שינשינים בני הקב"הד ואחרים, 

קבוצה שתיקח על עצמה את המשך קיומו של הקיבוץ. 

 -דוכי באישיותו המיוחדת ובמנהיגותו חיבר מסמך 

עליו חתמו חברינו, מסמך שזכור לנו כ"דף   -מעין אמנה 

הצהוב" כי נגמרו הדפים הלבנים והוא הודפס על נייר 

צהוב. לימים, כשנבחר דוכי להיות מזכ"ל הקבה"ד שוב 

זכינו לקרבתו ושוב נוכחנו להכירו כמנהיג צנוע ,כאיש 

תורה ועבודה אמיתי וכאדם נעים הליכות ואהוב. יהי 

 זכרו ברוך.

 צדוק ליפשיץ

 

בליל הדלקת נר שמיני של חנוכה, הלך לעולמו יצחק 

)דוכי( דיאור, ז"ל בעין צורים. היה לנו קשר מאוד 

מיוחד עם דוכי ואשתו איה ז"ל. אני משתפת אתכם 

במכתב "תנחומים" שכתבתי לילדים של דוכי ולכל 

משפחת דיאור, כך שתבינו קצת את הקשר שהיה לנו 

 יהי זכרו ברוך . .והערכה שיש לנו כל השנים

 ,למשפחת דיאור היקרה

איך הצטערתי להתבשר שאבא היקר דוכי הלך לעולמו. 

אבדה גדולה לכולכם, המשפחה הקרובה, וגם לי 

 ולמשפחתי.

אבא ואמא ז"ל היו המשפחה "מאמצת" שלנו. גם אם 

לא התראינו הרבה,  בכל פעם שכן נפגשתי עם אבא 

תמיד קבלתי חיבוק חם ויכולנו לדבר כאילו לא עבר 

הרבה זמן. במיוחד אחרי שסטיב נפטר אבא היה 

 .מתקשר ומתעניין מה שלומי והילדים

אבא היה תמיד עם עין טובה ולב טוב לכל אחד. איש 

 דוגמא לכולנו! -תורה ועבודה עם מלא ערכים

אתם ילדי דיאור ירשתם מאבא וכמובן מאמא את התכונות 

 .המיוחדות האלו

סטיב )שמואל( היה בתכנית י"א בעין צורים   8%78בשנת  

היה שנה   8%70-והיה לו הכבוד להיות ה"מאומץ" שלכם. ב 

בקבוץ סעד בהכשרה ואהב בשבתות חופשיות לבוא אליכם. 

כ במלחמת יום הכיפורים חזר לארץ להתנדב בעין “ אח 

 צורים ואתם שוב קבלתם אותו כל כך יפה

with open arms! 

כשהיינו זוג צעיר אבא ביקר אותנו מספר פעמים בניו יורק 

מטעם תפקידו וגם היה מאוד משפיע על הגרעין שלנו )מוריה

הראל( להגיע למעלה גלבוע. דוכי עוד המשיך ללוות אותנו -

 שנים רבות. )מצורף תמונה שהיה מדריך חברתי(

הצלחנו כמה פעמים להגיע לעין צורים לשבת עם הילדים 

והשבתות האלו היו מאוד משמעותיות עבורנו כי לא הייתה 

לנו משפחה בארץ.. אבל כן הייתה לנו משפחת דיאור 

 היקרה! תודה לכם

אני תמיד אזכור את דוכי עם הלב החם, פתיחות, נתינה, 

מסירות, ודמות השראה. היה איש משפחה למופת, בעל 

מדהים לאמא איה ז"ל, אבא הכי טוב שיש, וחבר אמיתי 

 !ויקר מאוד

משתתפת בצער המשפחה ותקבלו תנחומי וחיבוק חם 

מרחוק. בגלל הקורונה לא נראה לי אני יכולה להגיע לנחם

 יהי זכרו ברוך 

 חושבת עליכם

 ,אוהבת

 מדי מלק

 

 

 



בכל העניינים הללו אנו עוסקות במקביל ומול התהליך 

הקהילתי, וכשהדברים יתבהרו בעז"ה, נשתף בהם את 

 הציבור.  

ברור לנו שמידע זה צריך להיות בהיר, על מנת שהקהילה 

 תוכל לתמוך בהקמת בית לחיים.

אנו מודות שוב לצוות המלווה והתומך ומזמינות  את 

 כולכם להמשיך בשיח ובשותפות.
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 שלום לכולם.

בשעה טובה יצאנו לדרך. והייתה לנו שבת מבורכת 

 ב"ה.  

תודה למחלקי הפלאיירים, תודה למעבירי הדרשות 

במניינים, תודה למעבירי מפגשי הלימוד בבוקר 

בשכונות, תודה למדריכי בני עקיבא, תודה לאילת על 

תמיכה שוטפת, ולנירית ומרווה על העיצובים, תודה 

לעמוס על סרט נפלא ומרגש, תודה למשתתפי הסרט, 

 תודה לתאיר על העזרה בהכנת השאלון,

ותודה לכם תושבים יקרים על שותפות פעילה לאורך 

כל השבת, על השתתפות בזום וצפיה בסרט, ועל 

 מעורבות רבה  בשאלון ובתגובות שבאו מכל צד.

נראה שיש תמיכה רחבה ומשמחת בפרויקט ואנו 

 מקבלות הרבה חיזוקים וברכות.

עם זאת, אנו ממשיכות  לדייק את התהליך, בהתאם 

לתגובות החשובות, לשאלות , להצעות שעלו בשאלון 

 ובשבילים.

הצורך העולה מן השאלון הוא שיתנהל דיון ויימסר 

 מידע בעיקר בשלושה נושאים:

ואופי   - גיוס התושבים  ו תהליך הקמת הבית 

ההתנהלות לטווח הארוך )לו"ז, תעסוקה, תקציבים 

 וכו(

 הקשר עם הקהילה.   -

 מוגנות -

חשוב לציין שבכל אחד מהנושאים הללו עלו דעות 

שונות ועמדות מגוונות, ולכן השיח חשוב עבורנו 

 ועבור הקהילה.

בשבועות הקרובים יתקיימו שלושה מפגשי זום 

 בנושאים אלו . )בכל מפגש נעסוק בנושא אחד(.

 פרטים מדויקים יימסרו בהמשך.

אנו מודעות לחסרונות של מפגשי הזום, וגם אנחנו 

היינו מעדיפות חוגי בית, אך בגלל המצב חשבנו שזו 

 הדרך המתאימה לעכשיו.

היתרון של מפגשי הזום הוא שאנו יכולים לארח בהם 

 אנשים שיוסיפו לנו מידע וחוויה.

לאחר מפגשים אילו נציע מפגשי פנים אל פנים 

 בהתאם לצורך.

כמו כן עלה צורך לקבל מידע קונקרטי על: מיקום 

הבית, אופי הדיירים, ניהול ותפקידים נוספים, 

 תאריך יעד ועוד.  

 



 

חגית אייל, הילה קאופמן,  -נשים  6
סלעית רפפורט, מיכל אליהו, לינה 

 שגיא ורעיה פורת
שנישאו על ידיהן, לאורך  -תרמילים 6

 מי יותר ומי פחות. –זמן 
קהילה אחת שרוצה להגיד תודה על 
נשיאה בעול, על התמדה, על נכונות 
לעשייה לטובת האנשים והקהילה, 
פעמים רבות הרבה מעבר למצופה 

  .מהן
 

  1.2במוצאי שבת ויחי, 
 !של תודה zoom-נתכנס לזימ

 


